

No. 1870. Multilateral

CONVENTION (NO. 94) CONCERNING LABOUR CLAUSES IN PUBLIC CONTRACTS, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1961. GENEVA, 29 JUNE 1949 [*United Nations, Treaty Series, vol. 138, I-1870.*]

RATIFICATION

The former Yugoslav Republic of Macedonia

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 6 September 2010

Date of effect: 6 September 2011

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 20 May 2011

N° 1870. Multilatéral

CONVENTION (NO 94) CONCERNANT LES CLAUSES DE TRAVAIL DANS LES CONTRATS PASSÉS PAR UNE AUTORITÉ PUBLIQUE, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT RÉVISION DES ARTICLES FINALS, 1961. GENÈVE, 29 JUIN 1949 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 138, I-1870.*]

RATIFICATION

Ex-République yougoslave de Macédoine

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 6 septembre 2010

Date de prise d'effet : 6 septembre 2011

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 20 mai 2011